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Schriftelijke vraag van de h. Cools over de balans van het Villonetwerk. 
 
 
Ukkel beschikt al enkele jaren over Villostations. Wanneer stopt de overeenkomst tussen de 
gemeente en deze concessiehouder? Werd er een evaluatie gemaakt over dit systeem? Wordt de 
verhuring van elektrische fietsen overwogen? 
 
Antwoord:  

 

De verhuring gebeurt via een overeenkomst tussen het gewest en JC Decaux. In de bijlage vindt u de 

meest recente details over het gebruik van de Ukkelse station, overgemaakt door JC Decaux. 

Villo stelt elektrische fietsen voor sinds eind 2019. Volgens informatie van minister E. Van den Brandt 

(oktober 2020) had Villo ± 32.000 leden waarvan 25% beschikken over een abonnement elektrische 

fiets.  


